

Art workshop for professionals

فرقة الحكواتي للمسرح و من ضمن مشروعها "القدس الساحة تتجلى"-لفن الشارع و الطرق

مندعوكم للمشاركة في ورشة العمل مع "كوليكتيف ايسي مييم" من فرنسا ...

5 فنانيين فلسطينيين من خلفيات الفن المختلفة مدعويين لمشاركة 5 فنانين من فرقة ايسي مييم للعمل في مواقع و ساحات القدس الشرقية المختلفة ...

بالاعتماد على اصوات المدينة, العمل رح يكون عبارة عن بحث عميق في القدس و أصواتها ... العروض رح تكون عبارة عن جولات بترشد الناس بعينين مغمضة للاكتشاف اصوات مدينتهم..

يلا!! موسيقيين, ممثلين, مصورين, رسامين شعراء, معماريين وأخصائيون اجتماعيون...إذا عندكم الوقت بين 22-9-2009 و 30-9-2009, و امكانية الالتزام بالورشة و العمل ككل ... الفرصة ما بتنفوت!!! احكوا معنا هلاً و لحقوا تسجلوا اسمائكم للمشاركة..

اتصلوا مع أميرة على 0542366194 أو أوليفيا على 0548828004

<http://www.icimeme.org>

Alsaha.tatajalla@gmail.com

Jerusalem every which way/Al Quds al Saha Tatajalla street art season and the Hakawati theatre company are happy to offer a workshop with "Collectif Ici Mème" from France.

5 local artists of all backgrounds will join 5 artists from the 'Ici mème' group on a location based creation in the public spaces of East Jerusalem, focusing on the city's sounds.

Performances are promenades, in which the public is guided with their eyes closed into discovering sounds of their city.

So come, Musicians, Actors, Photographers, Painters, Poets, Architects and Social Workers...

If you are available from the 22^d to the 30th of September, committed and want to experience something like no experience before call now and sign up... you are being offered a unique chance, don't miss out!!

Call Amira on 0542366194 or Olivia on 0548828004 if you want to know more

<http://www.icimeme.org>

Alsaha.tatajalla@gmail.com

Jerusalem: Inhabitable Puppet Workshop for all



بادوكس: الدمى المتحركة

فرقة الحكواتي للمسرح و من ضمن مشروعها "القدس السريحة تتجلى"-لفن الشارع و الطرق مندعوكم للمشاركة في ورشة العمل مع سي هودار اوكلين من باريس و تكونوا انتوا الدمى المتحركة, ممكن تشوفوا الصور للتوضيح..

شباب و صبايا من سن 15 و ستلت و رجال كمان ممكن يشاركوا في هاي الورشة واللي رح تكون بين 09-9-28 و 10-5-09. الورشة لتحضير العروض رح تكون في الـ YMCA -القدس الشرقية و رح تبلىش يوم 28 سبتمبر. و رح نجتمع في الواي يوم 26 سبتمبر الساعة الستة المساء حتى نرتب البرنامج اما العروض فرح تكون في احياء القدس المختلفة.

منرحب بالعائلات برضو!!!!

رح يتوفر مصروف مواصلات و اكل للمشاركين الملتزمين بكل هاي الفترة

اذا بدكم معلومات زيادة اتصلوا بأميرة على 0542366194 أو اوليفيا على 0548828004

بتحبوا الدمى؟؟ هاي الفرصة تكونوا انتوا الدمى!!!!!!!

Alsahatatajalla@gmail.com

<http://d.houdart.free.fr/ang.php>

Jerusalem Every which way/Al Quds Al Saha tatajalla street art season and the Hakawati theatre company are happy to invite you to join and take part in a workshop with *Cie Houdart Heuclin* from Paris on their worldwide known inhabitable puppets “Padox”.

We invite Females and Males from age 15 to 115 to join us in celebrating Jerusalem and being a Padox puppet!! Families are welcome! All volunteers are welcome to attend!

From the 28/09/09 until the 5/10/09.

A meeting will be held at the East JerusalemYMCA on September 26th, at 6pm. The workshop will take place in East Jerusalem YMCA starting 28/09/09,

Performances will be held in all neighborhoods of East Jerusalem from the 1st of October to the 5th.

You now have the chance to be a play in the streets of your city anonymously behind a puppet’s costume... Don’t miss out.

Food and Transportation pocket money will be provided for all committed participants

Call Amira on 0542366194 or Olivia on 0548828004 if you want to know more.

Alsahatajalla@gmail.com

(Check pictures and videos on <http://d.houdart.free.fr/ang.php>)

